
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 715 af 21. september 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 
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Spørgsmål 

I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 610, hvor ministeren ikke vil oplyse, 

hvad den samlede tidsplan er for de nye ejendomsvurderinger for erhvervsejendomme 

med henvisning til, at IT-tilsynet skal trykteste det, så bedes ministeren oversende de tids-

planer, som Skatteministeriet har og ikke skubbe opgaven over på det uafhængige IT-til-

syn, som ikke er ansvarlig for udvikling af systemet. 

 

Svar 

Planlægningsgrundlaget for udvikling og udsendelse af de nye vurderinger for erhverv og 

øvrige ejendomme er under udarbejdelse. Herefter skal planlægningsgrundlaget tryktestes 

af It-tilsynet. Arbejdet forventes afsluttet senere på efteråret 2021. 

 

Forligskredsen og Folketinget vil blive orienteret, når det tryktestede planlægningsgrund-

lag for de nye vurderinger for erhverv og øvrige ejendomme foreligger. 

 

Jeg henviser i øvrigt til mit svar på spørgsmål nr. 610 af 20. september 2021 (alm. del). 
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